
Z á p i s n i c a  č. 1/2014
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Zákopčí dňa 7. 3. 2014

_________________________________________________________________________
Prítomní: podľa prezenčnej listiny

1.Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce za prítomnosti 5 poslancov.
V úvode ich oboznámil s programom zasadnutia, ktorý rozšíril v bode 8) Rôzne –a)schválenie 
nepredkladania programového rozpočtu, b) prehodnotenie minimálneho počtu detí v MŠ pre 
jej zatvorenie počas prázdnin, c) riešenie problému parkovania pred  MŠ, d) plat starostu, e) 
žiadosť  o zníženie  nájmu  v Pohostinstve  u Tarabov,  f)  žiadosť  o prenájom  Reštaurácie 
u Fľašíka, g) návrh na výrub smreka pred OÚ.  
Za  zapisovateľku  navrhol  Martu  Hažikovú,   za  navrhovateľov  JUDr.  Martu  Franekovú 
a Vladimíra Halušku, za overovateľov JUDr. Zuzanu Cenigovú a Vladimíra Kupku. Poslanci 
navrhovaný program a pracovné komisie schválili /za 5 poslancov/
/13.30 hod príchod Dušana Šavela/

 8b) Prehodnotenie minimálneho počtu detí pre zatvorenie prevádzky MŠ – na zasadnutí 
bola prítomná riaditeľka MŠ Mgr. Iveta Hlušková, ktorá informovala o tom, že uznesením OZ 
z roku 2007 bol stanovený minimálny počet detí pre prevádzku MŠ na 7 detí, no ona navrhuje 
tento počet zvýšiť na 10. Dôvodí tým, že pri menšom počte detí by bola prevádzka v MŠ 
nerentabilná,  MŠ  nemá  samostatnú  vývarovňu  –  museli  by  zamestnať  aj  kuchárku, 
pracovníčky MŠ majú dovolenku v počte 45 dní, ktorú by si nemali kedy vyčerpať, návrh 
podporila aj Rada MŠ. Poslankyňa Franeková pripomína, že rodičia detí pracujú a nemajú kde 
detí počas prázdnin nechať, počet prázdninových dní je vysoký, navrhuje, aby sa počet detí 
nezmenil. Navrhuje možnosť spojiť sa aj s inou MŠ – napr. v Rakovej, čo podporuje aj p. 
Šavel. Starosta k tomu vysvetľuje, že pre obec by tento stav prinášal vysoké finančné náklady. 
Poslanec Kupka sa pýta,  či  už nastala  situácia,  kedy sa prihlásilo  7 detí  – riaditeľka MŠ 
odpovedá,  že ešte  taká  nenastala.  Navrhuje teda osloviť  rodičov detí  s dotazníkom, či  by 
otvorenú MŠ cez prázdniny využívali. 
Za schválenie 10 detí pre prevádzku MŠ nebol ani jeden poslanec, všetkých 6 poslancov bolo 
proti.  Počtom  6  poslancov  zrušili  uznesenie  č.3/2007  bod  12-c  zo  dňa  9.2.2007.  Za 
uzatvorenie prevádzky MŠ počas školských prázdnin pri poklese návštevy detí pod počet 7 
s celodenným pobytom boli 4 poslanci /zdržal sa Kupka, Cenigová/,

 8c)  Problém parkovania pred MŠ –
riaditeľka  MŠ Mgr.  Hlušková  naniesla  na  OZ  problém s parkovaním automobilov  pána 
Hušťavu  pred  priestormi  MŠ,  čo  spôsobuje  znečistenie  vstupu  do  škôlky   a aj  zúženie 
manipulačného  priestoru  pred  MŠ.  Starosta  informuje  o tom,  že  list  s upozornením  pán 
Hušťava dostal, starosta s ním osobne jednal, no bezvýsledne. Žiada poslancov, aby poradili, 
ako  situáciu  riešiť.  Poslankyňa  Franeková  navrhuje  oficiálnou  dopravnou  značkou  cez 
Dopravný inšpektorát, poslanec Kupka je tiež toho názoru, k značke by pridal aj dodatkovú 
tabuľu.  Poslanci  odporučili  starostovi  preveriť  možnosť  osadenia  takejto  značky  a jej 
opodstatnenosť  /možnosť  pokutovania/  pred  MŠ,  čím  by  sa  nedovolenému  parkovaniu 
zabránilo.

2. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutí OZ
kontrolu predniesol starosta obce, nesplnenou úlohou je uznesenie o rozparcelovaní parcely 
508/1  – starosta  informuje,  že  parcelu nie  je  potrebné rozparcelovať,  majitelia  susedných 
parciel dostanú od Obce záväzné prehlásenie k užívaniu týchto parciel. Plnenie tejto úlohy je 
zrušené. 
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Poslancov  informoval  o výsledkoch  ich  odpovedí  na  e-mail,  v ktorom  žiadal  poslancov 
o vyjadrenie sa k prideleniu voľného bytu Radoslavovi  Golisovi  a manželke Stanislave po 
odchode p. Vukovičovej. Títo manželia boli jediní záujemcovia o byt, doložili požadované 
dokumenty, starosta oboznámil poslancov s ich žiadosťou a príjmami. Poslanci sa vyjadrili 
kladne,  hlasovaním  potvrdili  svoje  predchádzajúce  vyjadrenie   -  6  poslancov  bolo  za 
pridelenie bytu na 1 rok – od 7.2.2014 do 6.2.2015. 

3. Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy pána Miroslava Kováčika, Zákopčie 960
menovaný si nájomné platí, problémy s nim nie sú, manželka má trvalý pobyt na uvedenej 
adrese,  ale  žije  s deťmi  v Staškove.  Poslankyňa  Franeková  upozornila  na  skutočnosť,  že 
pokiaľ sú manželmi, nájomný vzťah je na obidvoch manželov. Poslanci schválili pridelenie 
bytu menovanému na obdobie 1 roka – od 7.4.2014 do 6.4.2015 /za 5, zdržala sa Franeková/

4. Pridelenie bytu č.4/960
starosta  informoval poslancov o Rozsudku Okresného súdu v Čadci  vo veci vysťahovania 
Štefana Jedličku s rodinou z bytu č.960/6. Po nadobudnutí právoplatnosti rozsudku, po ich 
vysťahovaní,  bude byt  voľný.  Žiadosť o pridelenie  3 – izbového bytu  má Roman Rebroš 
z Čadce,  starosta  oboznámil  poslancov  s jeho  kompletnou  žiadosťou  a poslanci  schválili 
pridelenie bytu menovanému – na obdobie 1 roka odo dňa vypratania bytu /za 6 poslancov/.

5. Schválenie vstupu a zaradenie Obce Zákopčie do občianskeho združenia  /OZ/
s názvom  Miestna  akčná  skupina  Krajšie  Kysuce  -   poslanci  sa  uvedeným  návrhom 
zaoberali na decembrovom zasadnutí a vstup obce do OZ neschválili. Na dnešné zasadnutie 
bol  prizvaný Ing.  Robert  Bučko zo  Sninej,  jeden z aktivistov tohto  združenia.  Poslancom 
ozrejmil, čo projekt MAS zastrešuje, že je vytvorený pre LEADER, v ktorom sa súkromný 
sektor  zapája  do riadiacej  činnosti.  Snahou je  nastaviť  určité  kritéria  –  územie  musí  byť 
prepojené  geograficky,  musí  mať  určitú  hustotu  osídlenia.  Občianske  združenie  bude 
vypracovávať  projekty  a zabezpečovať  ich  realizáciu  podľa  potrieb  jednotlivých  obcí. 
Občianske združenie zastrešuje Poľnohospodárska platobná agentúra. Poslanec Kupka chce 
vedieť, aký vysoký bude členský príspevok? Starosta odpovedá, že počiatočných 50 eur je iba 
príspevok na reprezentáciu pri vzájomných stretnutiach. Poslankyňa Franeková chce vedieť, 
za čo bude pracovať administratíva, platenie kancelárii a pod. Ing. Bučko hovorí, že zatiaľ 
pracujú zdarma, neskôr budú získané finančné prostriedky rozdelené na dve časti – časť pôjde 
na projekty a časť na platenie administratívy.  Keď združenie dostane finančné prostriedky, 
sami členovia rozhodnú, kde ich použijú a koho realizáciou projektu oslovia, môžu tam byť 
fyzické aj právnické osoby.
Poslanec Kupka chce vedieť, či sa nemôže stať, že obce budú v menšine? Ing. Bučko – áno, 
môže sa  stať,  preto  je  dobré,  keď starosta  do  združenia  privedie  podnikateľa  z obce  ako 
právnickú  osobu  do  združenia.  Poslanec  Haluška  sa  pýta,  či  sa  môže  stať,  že  bude 
uprednostňovaná iba jedna obec? – podľa Ing. Bučka nemôže. Poslanec Ščurik by chcel, aby 
sa hlavne vytvorili pracovné miesta pre našich obyvateľov, aby nemuseli odchádzať za prácou 
do iných miest. Poslanec Kupka chce vedieť, ako to bude v prípade výstupu z OZ, aké bude 
mať obec záväzky. Ing. Bučko – iba oprávnené náklady na činnosť, poslanec Ščurik chce 
vedieť, ako to bude v prípade realizácie projektov, kto to zaplatí. Starosta vysvetľuje, že obec 
nebude nič platiť, Ing. Bučko k tomu dodáva, že postup bude taký, že ak bude odsúhlasený 
štatút MAS, následne sa budú vypracovávať projekty a podávať tie, ktoré MAS schváli a bude 
mať na ne finančné prostriedky
Po ukončení diskusie poslanci schválili hlasovaním vstup obce do NO MAS Krajšie Kysuce – 
za 6 poslancov.
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8f)  Žiadosť o prenájom nebytových priestorov Reštaurácie – 
na zasadnutie sa dostavil p.Byrtus, majiteľ firmy Legalbiznis s.r.o.spolu s p. Kubaškom – ten 
predložil  svoj  návrh  na  využitie  priestorov  Reštaurácie  u Fľašíka  ako  ubytovňu  pre 
pracovníkov  stavajúcich  diaľnicu.  Jednalo  by  sa  o  zhotovenie  priečok,  dorobenie  okien, 
kúrenia,  sociálnych  zariadení  –  vytvorilo  by  sa  asi  6  izieb.  Po  kalkulácii  nákladov  na 
prestavbu oficiálnou žiadosťou sa bude zaoberať nasledujúce OZ. Uvedené vzali poslanci na 
vedomie.

6. Návrh VZN obce č.1/2014 o poplatkoch za pracovné úkony vykonávané na 
Obcou Zákopčie -  poslanci mali návrh k dispozícii vopred, po rozdiskutovaní jednotlivých 
sadzieb návrh schválili /za 6 poslancov/

7. Návrh VZN obce č.2/2014 o podmienkach držania psov v obci – 
poslanci predložený návrh schválili /za 6 poslancov.
/17.00 hod. odchod Dušana Šavela/

8b) Predkladanie programového rozpočtu obce za zrušenie uznesenia ohľadom zostavenia 
a predkladania rozpočtu obce bez programovej štruktúry č.82/2013 A-2 bolo za 5 poslancov, 
za prijatie tohto istého uznesenia s novým dátumom /za 5 poslancov/

8d) Plat starostu obce
zmena  priemerného  platu  v národnom  hospodárstve,  od  čoho  sa  odvíja  mzda  starostu, 
poslanci schválili 32% k zákonnej mzde / za 5 poslancov/ od 1.4.2014

8e) žiadosť o predĺženie doby zníženia nájmu v prevádzke OHZ u Tarabov –
poslanci  schválili  predĺženie  zníženia  nájmu  na  100  eur  mesačne  v prevádzke  Hostinca 
u Tarabov do 31.5.2015 / za 5 poslancov

8g) Výrub stromu pred budovou OÚ 
starosta  predniesol  návrh na  výrub smreka pred OÚ,  namiesto  neho by sa vysadil  menší 
strom, poslanci vzali na uvedené vedomie.

8. Rôzné-
-poslankyňa  Franeková  upozorňuje  na  nedovolené  zriadenie  skládky  odpadu  v brehu  nad 
osadou Hrošov
-kontrolórka obce oboznámila poslancov so správou o kontrolnej činnosti v roku 2013 a so 
správou o nakladaní so zúčtovateľnými tlačivami – juxtami – poslanci obidve správy vzali na 
vedomie

9. Záver a ukončenie OZ –  starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 
ukončil.

Ing. František Hažík JUDr. Marta Franeková
   starosta obce     zástupca starostu

  JUDr. Zuzana Cenigová                                                          Vladimír  Kupka
I. overovateľ                                                                           II. overovateľ
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Prílohy:
Návrh VZN Obce Zákopčie č.1/2014 o poplatkoch za pracovné úkony vykonávané obcou
Návrh VZN Obce Zákopčie č.2/2014 o podmienkach držania psov na území obce Zákopčie
Stanovy Občianskeho združenia Miestna akčná skupina Krajšie Kysuce
Správu kontrolórky obce z vykonanej kontroly
Správu o kontrolnej činnosti za rok 2013
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